
Referat fra PRISK mødet den 27.11.2024  

Fra kl. 16 til kl. 20 på Sølund 

Afbud fra Marianne 

Tilstede: Benedicte, Aase, Gitte, Ole og Magda, samt  

Fra 16-17: Morten Ilsøe, Thomas Hamann og Anne-Marie Kruse 

1 Valg af referent og ordstyrer Magda referent og Benedicte ordstyrer 

2 Godkendelse af dagsorden og 
opfølgning af referat fra sidste 
møde, samt evt punkter til 
eventuelt 

Referatet godkendt.  
En reminder: referenten sender kladde af 
referat rundt til gennemsyn og godkendelse 
af de øvrige medlemmer, inden det bliver 
sendt til lederne samt sat på nettet. 
Referenten sørger for at videresende det 
vedtagne referat. 

3 Evaluering af dialogmødet 
med Morten Ilsøe, Thomas 
Hamann og Anne-Marie Kruse 

Morten orienterede om 10års planen (Nyt 
perspektiv). Vi drøftede konsekvenserne af 
perspektiverne i planen. 
Efterhånden som den bliver rullet ud, bliver 
de berørte parter orienteret. 
Thomas fortalte, at ” Aftale om lokalt 
Pårørendesamarbejde” nu er endeligt faldet 
på plads, og vi kan med tilfredshed 
konstatere, at det er et fælles ansvar mellem 
leder/medarbejdere og pårørende at få det 
op at stå, eller fortsætte, der hvor det gode 
samarbejde allerede findes. 
Aftalen vedlægges. 
Anne-Marie havde kun ganske få minutter til 
at orientere og beredsskabsplaner, men der 
arbejdes på det, på flere leder.    

4 Implementering af ”Aftale om 
lokalt Pårørende samarbejde” 

Vi talte om hvordan vi kan formidle det ud til 
de øvrige nuværende pårørende og 
kommende pårørende. 
Forslag: der kunne laves en pjece for 
Bostederne, en sådan findes allerede på 
Sølund, men der bliver den vist ikke altid 
uddelt til nye pårørende! 
Vi besluttede at dette punkt skulle på næste 



Dialogmøde med ledelsen, altså hvordan vi 
implementerer den nye aftale i dagligdagen. 

5 Kort nyt fra Sølund og 
Bostederne 

Der er blevet afholdt stormøde på Sølund. 
Emnet var værgemål, godt besøgt. Bus 
kapaciteten er udfordret for tiden, nedslidte 
busser. Der er påbegyndt en udskiftning. 
Nyt fra Bostederne kan følges i referater på  
Skanderborg-fællesskaberne’s hjemmeside 
under :samarbejde-referater. 

6 Nyt fra Handicaprådet Benedicte orienterede om en ny Børn og 
Unge politik. Der var ikke levnet meget 
opmærksomhed på handicappede børn. 
 

7 Opfølgning af årets 
fokuspunkter: Formaliseret 
pårørendesamarbejde, 
aktiviteter, boliger til 
udviklingshæmmede, 
transport tab af færdigheder 
på grund af manglende 
stimulering, kontinuitet og 
manglende aktiviteter, 
sundhed, relationer og 
følelsesliv.  

Vi skal i gang med at implementere Det 
lokale Samarbejde.  
En spændende opgave i hvordan vi kan få 
involveret flere pårørende. 
Relation og følelser er også et ongoing punkt  

8 Prisk’s hjemmeside, mailliste Ole skriver ny mailliste på PRISK medlemmer,  
Hjemmesiden er nedlagt, nu benyttes 
hjemmesiden for 
 Skanderborg Fællesskaberne.  
Mailliste bliver tilsendt 

9 evt Vi nåede vist rundt om de fleste emner under 
de øvrige punkter, dog mangler vi en 
afklaring på suppleantposten til PRISK, da 
Kristian (af triste årsager) ikke længere er til 
rådighed for rådet. 

10 Næste års møder 3.2.25 kl 17-20 hos Benedicte 
5.5.25 kl 16-20 på Fælleden, Benedicte 
kontakter lederne om de kan komme til 
møde denne dag fra 16-17 
Årets sidste to møder: planlægges den 3.2.25 

 


